

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 24-08-2026 09:30:08 AM Subject: Trading in Securities	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 24-08-2026 09:30:08 AM الموضوع: التداول بالأوراق المالية
Kindly be informed you that Mr. Raslan Nouri Raslan Deiranieh, a member of the Board of Directors of Safwa Islamic Bank, executed a family transfer of (15,000) shares Safwa Islamic Bank shares on Sunday, 23/8/2026. Consequently, his shareholding in the Bank now stands at (3,000) shares, representing (0.002%) of the Bank's capital.	أرجو إعلامكم بأن السيد رسلان نوري رسلان ديرانية عضو مجلس الإدارة في بنك صفوة الإسلامي قد قام يوم الأحد 2026/8/23 بعملية تحويل عائلي (15,000) سهماً من أسهم بنك صفوة الإسلامي حيث أصبح رصيد مساهمته في البنك (3,000) سهم ونسبة (0.002%) من رأس مال البنك.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sara isam salah el deen abaza	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sara isam salah el deen abaza